
Rada Gminy Rokietnica 

Sesja 

Protokół   

LXXVII Sesja w dniu 22 kwietnia 2024  

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:07 tego samego 

dnia. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu LXXVI sesji Rady Gminy 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2024 rok 

2) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2024– 

2041 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: (obecność sprawdzona w systemie eSesja) 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 



9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Izabela Dziamska otworzyła posiedzenie LXXVII sesji Rady Gminy 

Rokietnica. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Lista obecności: Goście zał. nr 1 

Lista obecności: Sołtysi zał. nr 2 

 

3. Przyjęcie protokołu LXXVI sesji Rady Gminy 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu LXXVI sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław 

Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Ćwirlej, Piotr Hałas 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Paweł Dankowski złożył interpelację w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z 

boisk sportowych mieszczących się przy ul. Szamotulskiej w Rokietnicy, przez Gminny Klub 

Sportowy Rokita, zgodnie z zapewnieniem ustnym Pana Wójta Bartosz Derecha w marcu 

2023 r. wobec członków Zarządu Klubu. Zał. nr 3 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2024 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Anna Niesiobęcka zapytała na jakiej podstawie podjęto decyzję o nieogłaszaniu 

przetargu a jedynie wydłużenie oferty przetargowej, do której dokładamy pieniądze oraz na 

podstawie jakiej analizy był robiony kosztorys. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 

Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXVII/673/2024 w sprawie: zmian w 

budżecie Gminy Rokietnica na 2024 rok. Zał. nr 4 

 

2) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2024– 

2041 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2024– 2041.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 

Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Hałas 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXVII/674/2024 w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2024– 2041. Zał. nr 5 

 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. Zał. nr 6 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Paweł Dankowski odczytał uzasadnienie do wcześniej złożonej interpelacji 

- Radny Piotr Hałas (Ad Vocem) poparł wniosek Radnego Pawła Dankowskiego w sprawie 

zwolnienia z opłat za korzystanie z boiska przez Klub Rokita 

- Przewodniczący Młodzieżowej Rady Gminy poparł inicjatywę Radnego Pawła 

Dankowskiego  

- Radny Michał Cieciora dopytał o złożony wcześniej już wniosek, aby wystąpić do Pana 

Prezydenta Jaśkowiaka w sprawie ulicy Sadowej w Kobylnikach. Zapytał czy w ciągu 



ostatniego miesiąca udało się taki wniosek złożyć? Poinformował, że jest po rozmowach z 

radnymi Platformy Obywatelskiej, (która ma teraz większość w radzie miasta) i jak 

stwierdził, słusznym byłoby złożenie takiego wniosku nie przez radnych miasta Poznania a 

gospodarzy tego terenu. 

- Radny Władysław Mielcarek pogratulował wszystkim radnym wybranym do kolejnej 

kadencji oraz podziękował za współpracę. Poprosił o dokończenie zadań inwestycyjnych na 

osiedlu Parkowym. Zwrócił się również z prośbą do Wójta o uzupełnienie i dodrukowanie 

kopert życia, ponieważ inicjatywa ta cieszy się popularnością wśród mieszkańców. Wniósł 

również wniosek o nazwanie nowego ronda – rondem Jana Pawła II. 

- Radny Adam Michta zapewnił Radnego Władysława Mielcarka o pilotowaniu zadań na tym 

terenie. Podziękował Radnemu Mielcarkowi za współpracę. Radny  poparł inicjatywę 

Radnego Pawła Dankowskiego. Zapytał również o kwestię odprowadzenia wody na nowych 

boiskach.  

- Radna Anna Niesiobęcka zapytała czy na boiskach obowiązuje regulamin korzystania z 

obiektu. Następnie w odniesieniu do petycji Radnego Pawła Dankowskiego, przedstawiła 

swoje stanowisko, że ze zwolnienia powinny korzystać wszystkie kluby z terenu gminy. Dalej 

Radna poprosiła o interwencję na ulicy Gajówka w Sobocie i usunięcie gruzu. 

- Radny Paweł Dankowski podziękował Radnej Czerniejewskiej i Radnemu Mielcarkowi za 

współpracę. Dalej Radny odniósł się do wypowiedzi Radnej Anny Niesiobęckiej i pozostał 

przy stanowisku, że nie wszystkie kluby powinny być zwolnione z opłat i ma na względzie 

formy rozgrywek oraz lokalne kluby sportowe a nie ogólnopolskie i komercyjne. Zapytał 

jeszcze kto ponosił koszty dodatkowego odwodnienia boisk. 

- Radny Tomasz Skupio (Ad Vocem)  w nawiązaniu do wcześniejszych wypowiedzi, 

poinformował, że Akademia Reisa gra w wielkopolsko-lubuskiej lidze piłkarskiej oraz 

WZPN. 

Radna Powiatowa Jolanta Pankowska w imieniu Pana Starosty przekazała podziękowania 

oraz certyfikat Sołtysa 25-lecia dla Józefa Fudali-sołtysa Rokietnicy. 

Sołtys Józef Fudala podziękował za wyróżnienie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnicy Izabela Dziamska na zakończenie sesji i tym samym 

całej kadencji, podziękowała w szczególności Radnemu Pawłowi Dankowskiemu za swoistą 

motywację na pierwszym spotkaniu nowej rady, dalej szczególne podziękowania skierowała 

do Pani Sekretarz Danucie Potrawiak,, do swoich zastępców oraz radnych, którzy kończą 

współprace w radzie. Przewodnicząca podziękowała Panu Wójtowi Bartoszowi Derechowi, 

Zastępcy Wójta Panu Arkadiuszowi Klapińskiemu oraz Skarbnik Pani Katarzynie Paulus a 

także każdemu z pozostałych radnych oraz przedstawicielkom biura rady. 

Wójt Bartosz Derech podsumował pracę dotychczasowej Rady Gminy oraz podziękował za 

owocną i niezwykłą współpracę podczas całej VIII kadencji. Wójt wręczył pisemne 

podziękowania każdemu z Radnych. 

Radna Aleksandra Bartnik podziękowała Radnym za owocną współpracę oraz 

Przewodniczącej za profesjonalizm i życzliwość. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Gminy  podziękował Radnym za współpracę mimo, że 

dość krótką, za przychylność oraz decyzję o utworzeniu Młodzieżowej Rady Gminy 

 

 

 



10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica zakończyła obrady sesji. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Rokietnica 

  

 

 


